
Протокол №1 
засідання методичної ради КІПФК від 19 вересня 2024 року 

Присутні: 
1. Мороз О.В. 
2. Кушляк О.Б. 
3. Заник В.В. 
4. Левицька Н.Г. 
5. Соник Л.І. 
6. Біль Д.С. 
7. Красна В.С. 
8. Захарук О.В. 
9. Пацай І.Б. 
10. Василюк У.Б. 
11. Андріяшко О.І. 
12. Федоранчак У.Я. 
13. Янкевич Н.В. 
14. Захарук П.В. 

Порядок денний 
 

1. Основні напрями і зміст роботи методичної ради коледжу у 2024-2025н.р. 
Узгодження тематики та графіку засідань.  

 (Мороз О.В.) 
2. Обговорення та затвердження планів роботи циклових комісій, графіків 

проведення методичних тижнів.   
 (Голови ЦК) 

3. Планування роботи Школи молодого педагога 
(Заник В.В.) 

4. Обговорення Проєкту самооцінювання ОПП «Виробництво харчової 
продукції». 

(Кушляк О.Б.) 
5. Обговорення результатів анкетування здобувачів освіти  

(Василюк У.Б.) 
6. Поточні питання 

 
І. Слухали: 
Заступника директора з навчальної роботи Мороз О.В. та 

завметодкабінету  Кушляк  О.Б. , які запропонували у 2024-2025н.р. 
продовжувати працювати над методичною  проблемою «Забезпечення 
якості освітнього процесу шляхом підвищення професійної компетентності 
педагогічних працівників та розвитку ключових компетенцій здобувачів 



освіти», визначили основні напрями і зміст роботи педагогічного колективу 
над реалізацією обраної проблеми. Також члени методичної ради 
обговорили тематику і графік засідань у 2024-2025н.р. 

 
Вирішили: 
Працювати у 2024-2025 н.р. над методичною проблемою 

«Забезпечення якості освітнього процесу шляхом підвищення професійної 
компетентності педагогічних працівників та розвитку ключових 
компетенцій здобувачів освіти» згідно визначених основних напрямів 
роботи (див. на сайті).  

Затвердити наступний графік та тематику засідань методичної ради: 
Засідання 1 (Вересень) 

1. Основні напрями і зміст роботи методичної ради коледжу у 2024-2025н.р. 
Узгодження тематики та графіку засідань.  

 (Мороз О.В.) 
2. Обговорення та затвердження планів роботи циклових комісій, графіків 

проведення методичних тижнів.   
 (Голови ЦК) 

3. Планування роботи Школи молодого педагога 
(Заник В.В.) 

4. Обговорення Проєкту самооцінювання ОПП «Виробництво харчової 
продукції». 

(Кушляк О.Б.) 
5. Поточні питання 

 
Засідання 2 (Листопад) 

1. Про залучення стейкхолдерів до освітнього процесу  (Ілюк Б.А.) 
2. Про підсумки підвищення кваліфікації педагогічних працівників у 2024 

році. Планування підвищення кваліфікації на 2025 рік. 
               (Кушляк О.Б.) 

3. Стан підготовки Відомостей самооцінювання освітньо-професійних 
програм спеціальності 015 Професійна освіта (Будівництво та зварювання, 
Транспорт) 014 Середня освіта (Трудове навчання та технології)   

(Захарук О.В., Біль Д.С., Шевчук В.В.)                       
4. Особливості проведення конкурсу «Педагогічний Оскар» 

(Кушляк О.Б.) 
5. Поточні питання. 

 
 
 
 



Засідання 3 (грудень-січень) 
1. Особливості інклюзивної освіти  

(Кушляк О.Б.) 
2. Презентація анотацій вибіркових дисциплін  

(Василюк У.Б.) 
3. Про вдосконалення внутрішньої системи забезпечення якості освіти 

(Мороз О.В.) 
4. Аналіз взаємовідвідування занять  

(Голови ЦК) 
5. Поточні питання. 

 
 
Засідання 4 (Лютий-березень) 
 

1. Про методичне забезпечення та підготовку до атестації. Аналіз  професійної  
компетенції викладачів в зв’язку з атестацією педагогічних кадрів. 
               (Кушляк О.Б.)  

2. Про підготовку до захисту курсових робіт здобувачами освіти ОПС фаховий 
молодший бакалавр. 
               (Голови випускових комісій) 

3. Аналіз результатів анкетування роботодавців щодо якості ОПП 
(Мороз О.В.) 

4. Поточні питання. 
 
Засідання 5 (травень-червень) 

1. Підсумки проведення методичних тижнів циклових комісії. 
(Голови циклових комісій) 

2. Аналіз роботи методичної ради у 2024-2025н.р.  
(Мороз О.В., голови ЦК) 

3.  Про роботу Школи молодого педагога у 2024-2025н.р.  
(Заник В.В.) 

4. Про хід виконання рішень попередніх методичних рад  
         (Кушляк О.Б.) 

5. Поточні питання 
ІІ. Слухали: 
Голів циклових комісій, які представили для обговорення  членами 

методичної ради плани роботи циклових комісій на 2024-2025н.р. 
Завметодкабінету Кушляк О.Б., яка запропонувала спільно 

обговорити та затвердити графік проведення методичних тижнів 
 
Вирішили:  



Плани роботи циклових комісій на 2024-2025 н.р. схвалити та 
рекомендувати на затвердження заступнику директора з навчальної роботи. 

Затвердити наступний графік проведення методичних тижнів: 
11.11.24р. – 15.11.24р. – ЦК загальнотехнічних дисциплін, будови і 

експлуатації автомобілів 
03.03.25р. – 07.03.25р. – ЦК гуманітарних дисциплін  
17.03.25р. – 21.03.25р. – ЦК будівельних дисциплін 
24.03.25р. – 28.03.25р. – ЦК психолого-педагогічних дисциплін 

          07.04.2025р. – 11.04.25р. – ЦК природничо-математичних дисциплін  
14.04.25р. – 18.04.25р. – ЦК виробничих технологій 
ІІІ. Слухали: 
Керівника Школи молодого педагога Заника В.В., який ознайомив 

присутніх з планом роботи Школи на 2024-2025н.р. та запропонував 
призначити наставників молодим педагогам з числа досвідчених колег. 

Вирішили: 
Схвалити та рекомендувати на затвердження заступнику директора 

коледжу план роботи Школи молодого педагога.  
Наставниками молодим педагогам призначити: 

Захарук Р.П. – Пацай І.Б. 
Іваницький О.М. – Мороз О.В. 
Кухарчук М.В. – Василюк У.Б. 
Мицак І.М. – Шевчук В.В. 
Соколишин І.М. – Бобела Н.М. 
Мороз В.Ф. – Заник В.В. 
Кукора В.В. – Шевчук В.В. 
Соколишин І.М. – Бобела Н.М. 
 
          IV.Слухали: 

Завметодкабінету Кушляк О.Б., яка представила на розгляд присутніх 
Проєкт самооцінювання ОПП «Виробництво харчової продукції». 

Слухали: 
Біль Д. С., голову робочої групи по підготовці ОПП «Виробництво 

харчової продукції», яка наголосила на важливості процесу самооцінювання 
освітньо-професійної програми для успішного проходження акредитації 
Вирішили: 

Схвалити на рекомендувати на затвердження директору коледжу 
Відомості самооцінювання ОПП «Виробництво харчової продукції» 
 
V. Слухали: 

Василюк У.Б., завідувача відділення технологічної та професійної 
освіти, яка ознайомила присутніх з результатами опитування здобувачів 



освіти щодо якості ОПП, проведеного у червні 2024 року. Акцентувала 
увагу на пропозиціях студентів щодо введення нових навчальних дисциплін 
та покращення якості освітнього процесу 
Вирішили: 

Пропозиції студентів щодо введення нових навчальних дисциплін та 
покращення якості освітнього процесу врахувати при наступному 
моніторингу та перегляді освітньо-професійних програм. 
 
 

Секретар методичної ради                                               Кушляк О.Б. 
 
 
 
 
Голова методичної ради                                                   Мороз О.В. 
 
 


